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Zarząd Rodzinnego Ogrodu Działkowego „KOLEJARZ" w Zamościu 
po zapoznaniu się z dokumentami IX Krajowego zjazdu Delegatów PZD a także z listem 
otwartym skierowanym do Pani Marszałek w pełni popiera te dokumenty . Jesteśmy 
przekonani, że ustawa z lipca 2005 roku w pełni zabezpiecza nasze nabyte prawa . Polska 
to jedyny kraj w Unii Europejskiej gdzie od ponad 20 lat w różny sposób próbuje się 
zniszczyć prawie milionową organizację . 

Zdaniem Zarządu a także członków naszego ogrodu , nie można 
zwalczać demokratycznej, samorządnej i samofinansującej się organizacji bardzo 
potrzebnej jej członkom . Ogrody działkowe trzeba utrzymać. Powstały one kiedyś na 
ziemiach zdegradowanych nikomu niepotrzebnych , zostały one wykonane ciężką pracą, 
potem działkowców i wysiłkiem całych rodzin . Działka poprawia budżety domowe wielu 
biednych i zubożałych rodzin naszego Państwa . 

Jesteśmy organizacją, która wbrew niektórym opiniom nie przeszkadza 
w rozwoju miast i miasteczek naszego Państwa . 

Dlatego optujemy do Pani Marszalek z ogromną prośbą o poparcie 
naszych starań o zachowanie dotychczasowych praw Polskiego Związku Działkowców i 
nas członków tej organizacji. 

Szanowna Pani Marszałek jak zapewne Pani wiadomym jest, 
większość naszych działkowców to wieloletni działacze społeczni naszych miast. Pozwolę 
sobie tylko powiedzieć , iż osobiście jestem - nadmieniam : 
- wieloletnim działaczem HDK w Zamościu 
- od kilkunastu lat przewodniczący osiedla „Promyk" w Zamościu 
- radnym Miasta Zamość VI kadencji 
- długoletnim działkowcem od kilku lat prezes ROD „Kolejarz" w Zamościu 

Zwracamy się z gorącą prośbą o wyrozumiałość i przychylność. 

Z wyrazami szacunku i poparcia dla Pani Minister . 
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